
W-02 CUDA O.R.

Longest model with 6" barrel for long distances. It is suitable for different distances thanks to the BRS barrel stabilization, three-position sight. This equipment appreciates every shooter who wants to be among the best in his discipline!

Heavy, fluted, polished 6" barrel
BRS - barrel ring system - barrel bearing in the bolt
Steel frame, manufactured by CNC machining

SA trigger mechanism
fluted, straight SA trigger with fall-through control and reset - black
wide SA cock
magazine with 16 rounds
Duralumin grip panels DiamondCut - black

adjustable dural knob of the magazine catch - black
widened button of the left safety
flat button of the right safety
fixed front sight
three-position side and height adjustable rear sight
surface treatment of the frame and lock CERAKOTE - black

magazine: 3x
KMR case
Cleaning kit
KMR oil
Instruction manual
Warranty certificate

















Attributes

Name: W-02 CUDA O.R.
Manufacturer: KMR Precision Arms
Product no.: BRD161004
Mfr. No.: 0624-06001-0701
Barrel Length: 6''
Caliber: 9x19
Magazine Included: 3 x 16-Round
Make: KMR Precision Arms
Model: W-02 CUDA O.R.
Rear Sight: Adjustable
Sights: Optic Ready
Delivery weight: 1.8kg

Item details

EU Export Disabled
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Sicherheitshinweise für das W02 CUDA O.R.

Einführung
Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des W02 CUDA O.R. von KMR Precision Arms. Dieses Produkt wurde
entwickelt, um Ihnen eine sichere und effektive Nutzung zu ermöglichen. Bitte lesen Sie diese Sicherheitshinweise
sorgfältig durch, um potenzielle Risiken zu verstehen und sicherzustellen, dass Sie das Produkt korrekt verwenden.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Stellen Sie sicher, dass Sie alle Sicherheitsanweisungen befolgen, um Verletzungen oder Schäden zu
vermeiden.
Verwenden Sie das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck.
Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und gefährdeten Personen.
Überprüfen Sie regelmäßig auf mögliche Schäden oder Abnutzungserscheinungen.
Informieren Sie sich über Rückrufaktionen und Sicherheitswarnungen auf der EU Safety Gate Plattform.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung
Verwenden Sie immer Schutzbrillen und Gehörschutz, wenn Sie das Produkt verwenden.
Stellen Sie sicher, dass die Waffe immer in einem sicheren Zustand ist, wenn sie nicht verwendet wird.
Achten Sie darauf, dass der Lauf nicht blockiert ist, bevor Sie Schüsse abgeben.
Halten Sie den Finger immer vom Abzug, bis Sie bereit sind zu schießen.
Verwenden Sie nur die empfohlenen Munitionstypen mit dem Kaliber 9x19.
Überprüfen Sie vor jeder Verwendung die Funktionalität des Abzugsmechanismus und der Sicherungen.
Seien Sie sich bewusst, dass das Produkt unter bestimmten Bedingungen (z.B. Nässe, extreme
Temperaturen) anders reagieren kann.

Anweisungen für Installation und Nutzung

Installation

Überprüfen Sie, ob alle Teile des W02 CUDA O.R. vollständig und unbeschädigt sind.
Befolgen Sie die Anweisungen im Handbuch, um sicherzustellen, dass das Produkt korrekt
zusammengebaut ist.
Stellen Sie sicher, dass alle Schrauben und Verbindungen fest angezogen sind.

Nutzung

Laden Sie das Magazin mit maximal 16 Schuss.
Setzen Sie das Magazin in die Waffe ein, bis es hörbar einrastet.
Stellen Sie das Dreipositionenvisier entsprechend der gewünschten Entfernung ein.
Führen Sie eine Zielkontrolle durch, bevor Sie abdrücken.
Nach der Nutzung, entladen Sie die Waffe und reinigen Sie sie gemäß den Anweisungen im
Reinigungsset.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für gefährliche Abfälle.
Verwenden Sie keine unsachgemäße Entsorgung, um Umweltschäden zu vermeiden.
Konsultieren Sie lokale Entsorgungsstellen für spezifische Anweisungen zur Entsorgung von Waffen und
Munition.

Kontaktinformation für weitere Unterstützung
Für Fragen oder Anliegen zu Ihrem W02 CUDA O.R. Produkt, wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder einen
autorisierten Händler. Es ist wichtig, dass Sie bei Sicherheitsanfragen einen EUbasierten Kontakt nutzen.

Bitte beachten Sie, dass die Sicherheit bei der Verwendung von Schusswaffen oberste Priorität hat. Halten Sie sich
an diese Richtlinien, um ein sicheres und verantwortungsvolles Schießen zu gewährleisten.





W02 CUDA O.R. Safety Instruction Guide

Introduction
Thank you for choosing the W02 CUDA O.R. firearm. This guide provides essential safety instructions and
precautions to ensure safe and effective use of your product. Please read this document carefully before using the
firearm.

General Safety Guidelines
Always treat the firearm as if it is loaded.
Keep the firearm pointed in a safe direction at all times.
Store the firearm unloaded and in a secure location, away from children and unauthorized users.
Use appropriate eye and ear protection when operating the firearm.
Do not consume alcohol or drugs before or during the use of the firearm.
Familiarize yourself with the local laws and regulations regarding firearm ownership and usage.
Always ensure that the firearm is clean and wellmaintained.
Regularly check for any signs of wear or damage to the firearm.
If you experience a malfunction, cease use immediately and consult a qualified gunsmith.

Specific Safety Precautions for Use
Ensure that the firearm is suitable for your skill level and experience.
Only use ammunition that is specified for the W02 CUDA O.R. (9x19 caliber).
Before loading, check the chamber to ensure it is clear.
Always keep your finger off the trigger until ready to shoot.
Be aware of your surroundings and ensure that there is a safe backstop.
Do not shoot at hard surfaces or water, as bullets may ricochet.
When using the firearm, maintain a proper shooting stance and grip.
Use the threeposition sight to adjust for different distances as needed.
Always follow the manufacturer's instructions for operation and maintenance.

Instructions for Installation and Usage
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Preparation

Read the instruction manual thoroughly before use.
Ensure that you have the necessary equipment, including ammunition, cleaning kit, and protective gear.

Loading the Firearm

Ensure the firearm is pointed in a safe direction.
Insert the magazine into the magazine well until it clicks into place.
Pull back the slide to chamber a round.

Adjusting the Sights

Use the adjustable rear sight to align with the front sight for accurate shooting.
Adjust the elevation and windage settings as necessary for your shooting distance.

Firing the Firearm

Aim at your target and ensure it is safe to shoot.
Place your finger on the trigger only when you are ready to fire.
Squeeze the trigger smoothly to fire the shot.

After Firing

Always keep the firearm pointed in a safe direction.
Remove the magazine from the firearm.
Pull back the slide to eject any chambered round.
Inspect the chamber to ensure it is clear.

Maintenance

Clean the firearm regularly using the provided cleaning kit.
Apply KMR oil as necessary to maintain optimal performance.

Disposal Instructions
When disposing of the firearm, ensure it is rendered inoperable.
Follow local regulations for the disposal of firearms and ammunition.
Consider contacting a licensed firearms dealer for assistance with disposal.

Contact Information for Further Support
For any questions or concerns regarding the W02 CUDA O.R., please refer to the manufacturer's contact information
provided in the instruction manual or warranty certificate.

Thank you for prioritizing safety while using your W02 CUDA O.R. firearm. Enjoy your shooting experience
responsibly.


